



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ
ວັນອາທິດທີ 26 ທັນວາ 2021 (26-12-2021)

ກະສັດຜູ້ປົກຄອງຕລອດໄປ

ແມ່ນຫຍັງຄືສິ່ງທີ່ເພື່ອນຕອນເປັນເດັກນຳກັນເມື່ອໃຫຍຂຶ້ນແລ້ວສຳເຣັດຜົນບາງຢ່າງທີ່ບໍ່ໜ້າເຊື່ອ?

ຈຸດສຳຄັນໃນບົດຮຽນ: ພຣະເຢຊູປົກຄອງຣາຊອານາຈັກຂອງພຣະອົງດຽວນີ້ແລະຕລອດໄປເປັນນິດ.

ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

Albert Einstein ທ່ານ ແອວເບີດ ໄອສຕາຍນ໌ ບໍ່ຜ່ານການສອບເສັງເຂົ້າໃນຄັ້ງທຳອິດ. ເມື່ອຮຽນຈົບ, ລາວຊອກວຽກເຮັດບໍ່ໄດ້ຢ່າງງ່າຍດາຍ ເພາະລາວບໍ່ຢາກເຮັດຕາມລະບົບຄາດໝາຍແບບເກົ່າໆ. ມັນຕ້ອງແປກໃຈເມື່ອລາວໄດ້ຮັບລາງວັນໂນແບວ (Nobel). Abraham Lincoln ທ່ານ ເອບຣາແຮມ ລິງຄອນ໌ ເປັນຜູ້ຊາຍອີກຄົນນຶ່ງທີ່ຄົນສ່ວນໃຫຍ່ບໍ່ໄດ້ຄາດຫວັງວ່າຈະປະສົບຜົນສຳເລັດ. ຫຼັງຈາກທີ່ທັງໝົດ, ທ່ານລິ້ມເຫຼວໃນເສັ້ນທາງການທຸຣະກິດ, ແລະໃນລະຫວ່າງການຮັບໃຊ້ໃນກອງທັບ, Lincoln ໄດ້ອອກຈາກຕຳແໜ່ງຫົວໜ້າມາເປັນຊັ້ນທັມມະດາ! ທ່ານ Lincoln ມີຄວາມອົດທົນແລະໄກເກີນກວ່າທີ່ທຸກຄົນຄາດຄະເນເອົາໄວ້ໃນຕອນຕົ້ນຊີວິດຂອງທ່ານ. (Abraham Lincoln ປະທານາທິບໍດີຄົນທີ່ 16 ຂອງສະຫະຣັດອາເມຣິກາ)

ວຽກງານຂອງພຣະເຢຊູແມ່ນເກີນກວ່າທີ່ຄົນຄາດຫວັງຈາກພຣະເມຊີອາ, ເຖິງແມ່ນວ່າພວກເຂົາໄດ້ຄາດຫວັງວ່ານັກຕໍ່ສູ້ຈະນຳພາບົດປ່ອຍເຂົາເຈົ້າໃຫ້ພົ້ນຈາກການຂົ່ມເຫັງຂອງເຂົາ, ແຕ່ພຣະເຢຊູໄດ້ມາເຮັດເກີນກວ່າທີ່ເຂົາຈະຄາດຄິດໄດ້, ພວກທີ່ເຝົ້າເບິ່ງພຣະເຢຊູເຕີບໃຫຍ່ຂຶ້ນແລະໄດ້ກາຍເປັນຊ່າງໄມ້ແນ່ນອນວ່າຕ້ອງປລາດໃຈກັບວຽກງານຂອງພຣະອົງໃນຖານະເປັນພຣະອາຈານຜູ້ທີ່ອອກເດີນທາງສັ່ງສອນ. ເຖິງແມ່ນວ່າຜູ້ທີ່ຮູ້ເຖິງການປະກາດຂອງທູດສວັນທີ່ຢູ່ອ້ອມຮອບການມາເຖິງຂອງພຣະອົງ, ການຮັບໃຊ້ຂອງພຣະອົງແນ່ນອນເກີນກວ່າສິ່ງທີ່ເຂົາຄາດຄິດ. ພຣະເຢຊູໄດ້ກາຍເປັນກະສັດເໜືອກະສັດແລະພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ-ຕຳແໜ່ງທີ່ພຣະອົງມີຢູ່ໃນປະຈຸບັນແລະຕລອດໄປເປັນນິດ.

ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າແນວໃດ : (ເບິ່ງຕາມຂໍ້ 1, 2, ແລະ 3,)

ການສຶກສາພຣະຄຳພີ

1. ເອຊາຍາ 9:6-7.

- 6. ເດັກນ້ອຍຜູ້ນຶ່ງໄດ້ເກີດມາໃຫ້ເຮົາແລ້ວ ຊົງປະທານລູກຊາຍຜູ້ນຶ່ງໃຫ້ເຮົາ ແລະພຣະອົງຈະຊົງເປັນຜູ້ປົກຄອງຂອງເຮົາ ພຣະນາມຂອງພຣະອົງຄື "ຜູ້ປົກສາທີ່ສລາດສັງມແຫຼມ" "ພຣະເຈົ້າຜູ້ຊົງຣິດ" ອົງເປັນພຣະບິດາຕລອດໄປ "ອົງສັນຕິຣາດ"
- 7. ພຣະຣາຊອານາດຂອງພຣະອົງຈະເພີ່ມພູນຂຶ້ນເລື້ອຍໆ ຣາຊອານາຈັກຂອງພຣະອົງຈະມີຄວາມສຽງສຸກຕລອດໄປ ພຣະອົງຈະປົກຄອງສືບຕໍ່ກະສັດດາວິດ ຈະຊົງໃຫ້ອຳນາດຢ່າງຖືກຕ້ອງແລະຍຸດຕິທັມ ເລີ້ມແຕ່ບັດນີ້ຈົນເຖິງເທົ່າອາວະສານ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງຍິ່ງໃຫຍ່ຈະຊົງກະທຳການນີ້ທັງໝົດດ້ວຍຄວາມຫວງແຫນ.

ບາງຄົນສະເຫຼີມສະຫຼອງວັນເກີດຂອງພຣະເຢຊູຫຼາຍກວ່າພຽງແຕ່ວັນຄຣິສຕມາດ, ການສັ່ງເກດລະດູການຂອງ "ມາເຖິງ", ເປັນຄຳພາສາ Latin ທີ່ໝາຍຄວາມວ່າ "ການມາ." ເຂົາເຈົ້າສະຫຼອງວັນເກີດຂອງພຣະເຢຊູເປັນເວລາຫຼາຍອາທິດເຊິ່ງເປັນວັນຄຣິສຕມາດ. ໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາສະທ້ອນເຖິງຄວາມສຳຄັນຂອງລະດູການນີ້, ຢ່າປ່ອຍໃຫ້ພຣະເຢຊູຢູ່ໃນຮາງຫຍ້າ. ຂໍໃຫ້ເຮົາໃຊ້ລະດູການມາເຖິງເພື່ອສະທ້ອນເຖິງຄຳສັນຍາຂອງພຣະເຈົ້າ. ພຣະເຢຊູມາແຜ່ນດິນໂລກເພື່ອຈຸດປະສົງທີ່ຈະນຳເຮົາ

ເຂົ້າໄປໃນອານາຈັກນິລັນດອນຂອງພຣະເຈົ້າ. ພຣະເຢຊູຈະໃຫຍ່ຂຶ້ນເປັນຜູ້ໃຫຍ່ແລະສະແດງໃຫ້ເຮົາເຫັນວິທີທີ່ຈະຮັກພຣະເຈົ້າແລະຜູ້ຄົນຢ່າງສົມບູນແບບ. ພຣະອົງຈະເຊື່ອຟັງເຖິງຄວາມຕາຍເທິງໄມ້ກາງແຂນ ແລະພື້ນຂັ້ນຈາກຫຼຸມຝັງສົບ, ເອົາບາບຂອງໂລກອອກໄປ ແລະໃຫ້ຊີວິດໃໝ່ແກ່ເຮົາ. ເມື່ອພວກເຮົາສະເຫຼີມສະຫຼອງວັນຄຣິສະມາດ, ຂໍໃຫ້ເຮົາສະເຫຼີມສະຫຼອງເຮືອງລາວອັນຄົບເຕັມຂອງການເກີດ, ຊີວິດ, ຄວາມຕາຍ, ການພື້ນຄືນພຣະຊົນ ແລະການປົກຄອງຂອງພຣະເຢຊູ.

ເຈົ້າເຫັນອັນໃດທີ່ໂດດເດັ່ນທີ່ສຸດກ່ຽວກັບຕໍາແໜ່ງແລະຄໍາອະທິບາຍຂອງພຣະເຢຊູ?

ເອຊາຍາ 9:6-7 ເປັນຄໍາທໍາການວາຍກ່ຽວກັບພຣະເຢຊູທີ່ສະທ້ອນເຖິງຮູບພາບອັນເຕັມປຸງມຂອງພຣະເຢຊູຕອດເວລາແລະນິລັນດອນ. ພວກເຮົາເບິ່ງຢູ່ໃນເອຊາຍາ 9:1-3 ແລະເຫັນວ່າ "ແສງສະຫວ່າງທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່" ມີນຶ່ງຈະປາກົດຢູ່ໃນພາກພື້ນຂອງຄາລິເລ. ເອຊາຍາໄດ້ບັນລະຍາຍເຖິງວິທີທີ່ພຣະເຈົ້າຈະອວຍພອນຜູ້ຄົນໃຫ້ມີຄວາມສຸກແລະມີອິດສະລະຈາກການກົດຂີ່ຂົ່ມເຫັງຂອງເຂົາເຈົ້າ ແລະຕັ້ງອານາຈັກໃໝ່ທີ່ຈະປົກຄອງໂດຍກະສັດອົງໃໝ່. ຂໍ້ທີ 6-7 ບັນລະຍາຍເຖິງກະສັດອົງນັ້ນວ່າ.

- **ຮັບບານຈະຢູ່ເທິງບ່າຂອງເພິ່ນ.** ນີ້ແມ່ນຮູບພາບຂອງກະສັດທີ່ນຸ່ງເສື້ອຄຸມຂອງກະສັດໂດຍຕົວໜັງສື, ເຄື່ອງນຸ່ງທີ່ສະແດງໃຫ້ເຫັນວ່າພຣະອົງເປັນໃຜ ແລະສິດອໍານາດທີ່ພຣະອົງມີ.
- **ອັສຈັນ.** ຄໍາພາສາເຮັບເຮີເລັງເຖິງສິ່ງທີ່ເໜືອທັມມະຊາດແລະມະຫັສຈັນ. ນີ້ແມ່ນຄໍາຮາກດຽວກັນສໍາລັບການອັສຈັນທີ່ເກີດຂຶ້ນໃນປະເທດເອຢິບ (ອພຍ. 3:20).
- **ທີ່ປຶກສາ.** ທີ່ປຶກສາຜູ້ນີ້ຈະເວົ້າຄໍາແນະນໍາທີ່ສລາດທີ່ສຸດ. ການວາງ "ອັສຈັນ" ຄຽງຄູ່ "ທີ່ປຶກສາ" ຊື່ໃຫ້ເຫັນເຖິງຜູ້ປຶກຄອງຜູ້ທີ່ຈະສະແດງສະຕິບັນຍາຂອງພຣະເຈົ້າໃນທຸກຖ້ອຍຄໍາແລະການກະທໍາຂອງພຣະອົງ.
- **ພຣະເຈົ້າຜູ້ມີອໍານາດ.** ແມ່ນນາມຊື່ທີ່ໄປຂອງພຣະເຈົ້າແລະຊື່ບອກຢ່າງຈະແຈ້ງເຖິງການເປັນພຣະເຈົ້າ ຂອງຜູ້ປຶກຄອງອົງນີ້. ຄໍາທໍານໍາວາຍນີ້ຊື່ໃຫ້ເຫັນເຖິງພຣະເຢຊູ, ຜູ້ທີ່ບໍ່ພຽງແຕ່ຈະເປັນຜູ້ມີອໍານາດ; ພຣະອົງຈະເປັນນັກຮົບຜູ້ສູງສົ່ງທີ່ຕໍ່ສູ້ເພື່ອປະຊາຊົນຂອງພຣະອົງ.
- **ພຣະບິດານິລັນດອນ.** ພວກເຮົາເຊື່ອມໂຍງຄໍາສັບນີ້ກັບພຣະເຈົ້າພຣະບິດາ. ໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາຮັບຮູ້ເຖິງພຣະເຈົ້າຂອງພຣະເຢຊູ, ຄໍາສັບນີ້ໝາຍເຖິງລັກສະນະການນໍາພາຂອງກະສັດ. ບິດາເປັນຫົວໜ້າຂອງເຜົ່າຕ່າງໆທີ່ນໍາໜ້າຜູ້ຄົນຢ່າງສລາດສຸຂຸມ ແລະພຣະເຢຊູຈະນໍາໜ້າພວກເຮົາຢ່າງສລາດສຸຂຸມຕອດໄປ.
- **ເຈົ້າຊາຍແຫ່ງສັນຕິສຸກ.** ພຣະເຢຊູຈະຕັ້ງຮາຊອນາຈັກແຫ່ງສັນຕິສຸກ. ພຣະອົງໄດ້ນໍາເອົາຄວາມສງົບສຸກທີ່ສຸດມາໃຫ້ເຮົາ ຜ່ານການຕາຍຂອງພຣະອົງເທິງໄມ້ກາງແຂນ. ຄໍາອະທິບາຍນີ້ເປີດເຜີຍໃຫ້ເຫັນທັງລັກສະນະຂອງພຣະເຢຊູແລະວິທີທີ່ພຣະອົງຈະປົກຄອງພວກເຮົາ. ພຣະເຢຊູຊື່ໃຫ້ເຮົາໄປຂ້າງໜ້າໃນຄວາມຫວັງເຖິງວັນທີ່ພຣະອົງຈະສະເດັດມາອີກເທື່ອນຶ່ງ. ພຣະເຢຊູຈະສະເດັດມາເປັນກະສັດນິລັນດອນຜູ້ທີ່ຈະນໍາຄວາມຍຸຕິທັມໃຫ້ແກ່ປະຊາຊາດແລະຈັດຕັ້ງອານາຈັກຂອງພຣະອົງ.

2. ລູກາ 1:26-31.

26. ເມື່ອເຖິງເດືອນຖ້ວນທົກເທວະດາຄັບຣິເອນໄດ້ຮັບໃຊ້ຈາກພຣະເຈົ້າ ມາຍັງເມືອງນຶ່ງໃນແຂວງຄາລິເລຊື່ນາຊາເຣັດ. 27. ມາທາຍິງພົມຈາຣິຄົນນຶ່ງ ຊຶ່ງເປັນຄູ່ພັນຂອງຊາຍຄົນນຶ່ງຊື່ໂຢເຊບ ຜູ້ເປັນເຊື້ອສາຍຂອງກະສັດດາວິດ ນາງນັ້ນຊື່ມາຣິອາ. 28. ເມື່ອເທວະດາມາເຖິງນາງແລ້ວຈຶ່ງເວົ້າວ່າ, "ຈຶ່ງຈະເຣີນເທີນ, ເຈົ້າຜູ້ທີ່ຊົງໂຜດພຣະກະຣຸນາປານີຫຼາຍ ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າກໍຊົງສະຖິດຢູ່ກັບເຈົ້າ." 29. ຝ່າຍມາຣິອາກໍຕົກສະຫ້າມໃຈເພາະຖ້ອຍຄໍາຂອງເທວະດານັ້ນ ຈຶ່ງຮໍາພຶງວ່າຄໍາທີ່ກທາຍນີ້ຈະໝາຍຄວາມວ່າຢ່າງໃດ? 30. ແລ້ວເທວະດາໄດ້ກ່າວກັບນາງວ່າ, "ມາຣິອາເອີຍ, ຢ່າຮູ້ຢ້ານ ເພາະວ່າເຈົ້າເປັນທີ່ຊົງພຣະກະຣຸນາໂຜດແລ້ວ. 31. ເບິ່ງແມ່, ເຈົ້າຈະມີທ້ອງແລະປະສູດບຸດຊາຍ ຈຶ່ງຕັ້ງຊື່ບຸດນັ້ນວ່າ ເຢຊູ.

ແປດສະຕະວັດຫຼັງຈາກເອຊາຢາໄດ້ທຳນາຍກຽວກັບພຣະເມຊີອາທີ່ຈະສະເດັດມາ, ເຫດການຕ່າງໆໄດ້ເລີ່ມເປີດເຜີຍກຽວກັບ ເຮືອງກຸມມານແຫ່ງພຣະສັນຍາ, ພຣະກິດຕິຄຸນຂອງລູກາບັນທຶກການປະກາດຂອງເທວະດາ. ກຽວກັບການເກີດຂອງໂຢຮັນ ບັບຕິສະໂຕ (ລູກາ 1:5-25), ທຶກເດືອນຕໍ່ມາໂດຍການປະກາດຂອງທູດສວັນກັບຍິງບໍຣິສຸດໃນເມືອງນາຊາເຮັດຊີວ່າ ມາຣີ ອາ. ຄັບຣີເອັນ, ທູດດຽວກັນຜູ້ທີ່ ປະກາດການເກີດຂອງໂຢຮັນ, ບັດນີ້ໄດ້ມາຫານາງມາຣີອາໂດຍມີການປະກາດທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ ກວ່າ. ຄຳວ່າເທວະດາໝາຍຄວາມວ່າ, "ຜູ້ສົ່ງຂ່າວ." ຂໍ້ຄວາມເບື້ອງຕົ້ນຂອງຄັບຣີເອັນ ບໍ່ຊັບຊ້ອນ, ແຕ່ມັນສັບສົນ. ແນ່ນອນ ວ່າເຮົາສ່ວນຫຼາຍຈະຕື່ນຕົກໃຈ ຖ້າທູດສວັນອົງນຶ່ງປາກົດຕົວຕໍ່ໜ້າກັບເຮົາ, ໂດຍສະເພາະດ້ວຍຂ່າວສານດັ່ງກ່າວ. ປາກົດ ຂຶ້ນວ່ານາງມາຣີອາບໍ່ມີຂໍ້ຍົກເວັ້ນ, ນັບຕັ້ງແຕ່ລູກາໄດ້ລາຍງານ, "ນາງມີຄວາມລຳບາກຫຼາຍຕໍ່ຄຳເວົ້ານີ້" (ຂໍ້ 29). ແຕ່ "ຫຼັງ ຈາກນັ້ນ, ເທວະດາໄດ້ບອກນາງມາຣີອາວ່າ, 'ຢ່າສູ້ຢ້ານ,'"

ນາງມາຣີອາບໍ່ຈຳເປັນຕ້ອງຢ້ານກົວເພາະນາງໄດ້ "ພົບຄວາມພໍໃຈຈາກພຣະເຈົ້າ." ເພື່ອຊອກຫາຄວາມໂປດປານກັບພຣະ ເຈົ້າໝາຍຄວາມວ່າ "ເຕັມໄປດ້ວຍພຣະຄຸນ." ປໂຍກນີ້ສະແດງຢ່າງຊັດເຈນວ່ານາງມາຣີອາເປັນຜູ້ຮັບພຣະຄຸນຂອງພຣະເຈົ້າ. ຂອບຄຸນພຣະເຈົ້າ, ບັດນີ້ສາມາດເວົ້າເຖິງທຸກຄົນທີ່ໄດ້ຮັບເອົາພຣະຄຣິດໂດຍຄວາມເຊື່ອ ແລະ ໄດ້ກາຍເປັນລູກໆຂອງພຣະ ອົງວ່າ ເຮົາກໍເຕັມໄປດ້ວຍພຣະຄຸນເຊັ່ນກັນ.

ນີ້ບໍ່ແມ່ນແນວຄວາມຄິດທັມມະດາ. ຄັບຣີເອັນໄດ້ໃຫ້ລາຍລະອຽດເພີ່ມເຕີມໃນຂໍ້ທີ 35: "ພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດຈະມາເທິງ ເຈົ້າ, ແລະອຳນາດຂອງອົງສູງສຸດຈະປົກຄຸມເຈົ້າ." ຄຳເວົ້າຂອງທູດສວັນນີ້ແມ່ນຈະແຈ້ງ: ລູກຊາຍຂອງມາຣີອາຈະ "ເອີ້ນວ່າ ພຣະບຸດຂອງພຣະເຈົ້າ."

ການປະກາດອັນສູງສົ່ງນີ້ມີການປ່ຽນແປງຊີວິດແນວໃດສຳລັບນາງມາຣີອາ ແລະສຳລັບພວກເຮົາທຸກຄົນ?

ແນ່ນອນ, ພຣະເຈົ້າໄດ້ມອບກຽດສັກສີພິເສດໃຫ້ນາງມາຣີອາ. ເປັນຫຍັງພຣະອົງຈຶ່ງສົ່ງທູດສວັນມາບອກນາງວ່າພຣະເຈົ້າຢູ່ ກັບນາງ? ນາງມາຣີອາມີຄວາມຫຍຸ້ງຍາກເພາະນາງບໍ່ຮູ້ວ່າເປັນຫຍັງນາງຈຶ່ງໄດ້ຮັບຄວາມໂປດປານ ຫຼືໄດ້ຮັບພອນຈາກທີ່ປະ ທັບຂອງພຣະເຈົ້າ. ສອງເທື່ອໃນຂໍ້ທີ 27, ລູກາໃຊ້ຄຳວ່າ ພົມມະຈາຣີ. ສອງຄັ້ງທີ່ລາວດຶງດູດຄວາມສົນໃຈກັບລາຍລະອຽດ ດຽວທີ່ມີຄວາມສຳຄັນກັບທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງອື່ນ. ການເນັ້ນໜັກຂອງລູກາໄດ້ຊີ້ໃຫ້ເຫັນເຖິງບົດບາດຂອງພຣະເຈົ້າໃນເຫດການນີ້. ມັນຍັງມີຄວາມສຳຄັນທີ່ ຄັບຣີເອັນໄດ້ເວົ້ານີ້ກັບມາຣີອາ ກຽວກັບເດັກນ້ອຍທີ່ນາງຈະເກີດ. ບົດບາດອັນສຳຄັນຂອງນາງມາຣີ ອາໄດ້ເນັ້ນໜັກວ່າເດັກນ້ອຍຄົນນີ້ຈະເປັນມະນຸດຢ່າງຄົບຖ້ວນ. ພຣະເຢຊູໄດ້ກາຍເປັນນຶ່ງໃນພວກເຮົາ. ພຣະອົງເກີດ, ມີຊີວິດ ຢູ່, ແລະເສັງຊີວິດເປັນມະນຸດ. ພຣະເຢຊູຮູ້ວ່າມັນເປັນແນວໃດທີ່ຈະປະເຊີນກັບການທົດສອບ, ການທົດລອງ, ແລະການລໍ ລວງ-ແຕ່ພຣະອົງບໍ່ເຄີຍເຮັດບາບ. ພຣະເຢຊູເປັນພຣະຜູ້ຊ່ວຍໃຫ້ລອດທີ່ແທ້ຈິງພຽງແຕ່ເພາະວ່າພຣະອົງໄດ້ດຳເນີນຊີວິດທີ່ດີ ເລີດທີ່ພວກເຮົາຄວນຈະມີຊີວິດຢູ່ຕໍ່ໜ້າພຣະເຈົ້າ.

3. ລູກາ 1:32-33.

32. ບຸດນັ້ນຈະໄດ້ເປັນໃຫຍ່ ແລະຈະຊົງເອີ້ນວ່າພຣະບຸດຂອງຜູ້ສູງສຸດ ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງປະທານພຣະທີ່ນັ່ງຂອງກະສັດ ດາວິດ ຜູ້ເປັນບັນພະບຸຣຸດຂອງທ່ານ ໃຫ້ແກ່ທ່ານ. 33. ແລະທ່ານຈະສເວີຍຣາຊຄຸ້ມຄອງເຊື້ອສາຍຂອງຢາໂຄບສີບຽໄປ ເປັນນິດແລະຣາຊອານາຈັກຂອງທ່ານຈະບໍ່ຮູ້ສິ້ນສຸດ."

ມັນເປັນເລື່ອງທີ່ບໍ່ໜ້າເຊື່ອພໍທີ່ນາງມາຮືອາຜູ້ຍັງບໍ່ຮືສຸດຈະເກີດລູກຊາຍ ແຕ່ຄັບຮືເອັນໄດ້ປະກາດບົດບາດແລະລັກສະນະຂອງພຣະເຢຊູ. ພາຣະກິດຂອງພຣະເຢຊູບໍ່ເໝືອນກັບພາຣະກິດອື່ນໆທີ່ໂລກເຄີຍເຫັນ ເພາະວ່າຜູ້ທີ່ພຣະເຢຊູຊົງເປັນ, ພຣະອົງຈະກະທຳສິ່ງໃດ, ແລະພຣະອົງຈະຢູ່ບ່ອນໃດຕອດຊີວິດນີ້ລັດດອນ.

ມີວິທີໃດແດ່ທີ່ພຣະເຢຊູປົກຄອງໃນຊີວິດຂອງທ່ານ?

- **ພຣະອົງຈະຍິ່ງໃຫຍ່.** ແນ່ນອນ, ພໍ່ແມ່ສ່ວນໃຫຍ່ຄິດວ່າລູກຂອງເຂົາເຈົ້າຍິ່ງໃຫຍ່ບໍ່ວ່າເຂົາເຈົ້າຈະເຮັດຫຍັງຫຼືກາຍເປັນໃຜກໍຕາມ. ການປະກາດຂອງຄັບຮືເອັນຊີໂປທາຜູ້ໃດຜູ້ນຶ່ງທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ກວ່າທີ່ບໍ່ມີຂອບເຂດ, ເພາະວ່າຄຳທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ແມ່ນຄຳທີ່ໃຊ້ເລື້ອຍໆເພື່ອພັນລະນາເຖິງພຣະເຈົ້າໃນພຣະຄັມພິເດີມ.
- **ພຣະອົງຈະຖືກເອີ້ນວ່າພຣະບຸດຂອງພຣະຜູ້ສູງສຸດ.** ສູງສຸດແມ່ນຄຳທີ່ສງວນໄວ້ສຳລັບພຣະເຈົ້າເອງ. ບໍ່ພຽງແຕ່ພຣະເຢຊູຍິ່ງໃຫຍ່, ແຕ່ພຣະອົງຍັງເປັນພຣະບຸດຂອງພຣະເຈົ້າ. ໃນຖານະເປັນລູກຊາຍຂອງມາຮືອາ, ພຣະເຢຊູເປັນມະນຸດຢ່າງເຕັມທີ່. ໃນຖານະເປັນພຣະບຸດຂອງພຣະຜູ້ສູງສຸດ, ພຣະເຢຊູເປັນພຣະເຈົ້າຢ່າງເຕັມທີ່.
- **ພຣະອົງຈະໄດ້ຮັບບັນລັງຂອງກະສັດດາວິດບິດາຂອງພຣະອົງ.** ພຣະເຈົ້າສັນຍາກັບກະສັດດາວິດວ່າ, “ບ້ານແລະອານາຈັກຂອງເຈົ້າຈະຢູ່ຕໍ່ໜ້າເຮົາຕອດໄປ ແລະບັນລັງຂອງເຈົ້າຈະຕັ້ງຢູ່ຕອດໄປ” (2 ຊາມູເອນ. 7:16) ພຣະເຢຊູຈະປົກຄອງຊາດອິສຣາເອນ, ແຕ່ບໍ່ຢຸດຢູ່ບ່ອນນັ້ນ! ພຣະອົງຄືຜູ້ທີ່ກ່າວນິຣະມິດສ້າງໃຫ້ທຸກສິ່ງມີຂຶ້ນ (ໂກໂລຊາຍ 1:16), ແລະໃນຖານະເປັນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າທີ່ພື້ນຄົນພຣະຊົນ, ພຣະເຢຊູຈະນັ່ງຢູ່ເບື້ອງຂວາພຣະທັດ(ມີ)ຂອງພຣະເຈົ້າ, ເນື່ອງຈາກວ່າພຣະເຢຊູເປັນຜູ້ຍິ່ງໃຫຍ່ແລະເປັນພຣະບຸດຂອງອົງສູງສຸດ, ພຣະອົງຈະປົກຄອງແລະປົກຄອງເໜືອທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງ. ເມື່ອເຮົາຍອມຈຳນົນຊີວິດຂອງເຮົາຕໍ່ ພຣະເຢຊູ, ເຮົາໄດ້ຮັບສິດທິພິເສດອັນບໍ່ໜ້າເຊື່ອໃນການເຂົ້າຮ່ວມກັບພຣະອົງຕອດຊີວິດນີ້ລັດດອນ.

ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

ພຣະເຢຊູປົກຄອງອານາຈັກຂອງພຣະອົງໃນປະຈຸບັນແລະຕອດໄປ. ໃຫ້ເລືອກເອົານຶ່ງໃນການນຳໃຊ້ໃນຊີວິດຕໍ່ໄປນີ້:

ສະທ້ອນ. ໃຊ້ເວລາໜ້ອຍນຶ່ງແລະຄິດເຖິງຊີວິດຂອງທ່ານ. ເຈົ້າດື່ມລົນກັບຄວາມຖ່ອມໃຈຫຼືການເຊື່ອຟັງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແນວໃດ? ເຈົ້າຈະເດີນໄປໃນຄວາມຖ່ອມໃຈແລະການເຊື່ອຟັງຫຼາຍຂຶ້ນໄດ້ແນວໃດ?

ຈື່ໄວ້ວ່າ. ເມື່ອທ່ານເກັບເອົາເຄື່ອງຕົບແຕ່ງຄຣິສຕະມາດມັງນໄວ້, ໃຫ້ເອົາບາງຢ່າງປ່ຽນແທນໃຫ້ເປັນສິ່ງເຕືອນໃຈທີ່ເຫັນໄດ້ເຖິງການປົກຄອງປະຈຸບັນຂອງ ພຣະເຢຊູໃນຖານະເປັນກະສັດ, ຕົວຢ່າງເຊັ່ນ: ໂບດເຊລາມິກ ຫຼືຮູບໂລກນ້ອຍໆເພື່ອເປັນການເຕືອນໃຈໃຫ້ອະທິຖານເພື່ອພວກສາສນາທູດ. (Missionaries)

ເປີດເຜີຍ. ໃຫ້ຄິດວ່າພຣະເຢຊູເປັນກະສັດທີ່ປົກຄອງຕອດໄປ, ທ່ານຈະບອກຄວາມຈິງນີ້ກັບຜູ້ໃດຜູ້ນຶ່ງໃນອາທິດນີ້ໄດ້ແນວໃດ? ວາງແຜນທີ່ຈະແບ່ງບັນພຣະກິດຕິຄຸນກັບບາງຄົນໃນອາທິດນີ້.

ສວັນໄດ້ຮູ້ວ່າພຣະເຢຊູເປັນໃຜຕັ້ງແຕ່ຕົ້ນມາ ແລະຜູ້ຄົນໃນສະໄໝຂອງພຣະອົງໃນທີ່ສຸດກໍຕົກໃຈຫຼາຍເຊັ່ນດຽວກັນ ແຕ່ອີກມື້ນຶ່ງອີກບໍ່ດົນທຸກຄົນຈະໄດ້ເຫັນກະສັດວ່າພຣະອົງແມ່ນໃຜ!

ອຸປຸຸມໂດຍ ລາວຊາວເທີນບັບຕິສສັມພັນ <https://ulsb.org/sunday-school-2/> ແປໂດຍ PA